

Toys R Us

免費購物日

FREE

Shopping Day

OCT, 2020

又嚟喇
BACK AGAIN!

In the first week of November 2020, Toys"R"Us Macau will select a mystery **FREE shopping day** between 1st - 31st October 2020. Customers who have made purchases on that day will receive a 100% refund on their purchases by presenting the original receipts as proof of purchase.

由10月1日起至31日，於玩具「反」斗城購物，記得保留單據，將有機會獲得全額消費回贈！我們將會在11月的第一週公佈10月份的其中一日為「100%免費購物日」，曾在當日購物的顧客只需出示單據正本，將可獲得100%全數購物金額的現金回贈！買得愈多，慳得愈多。

* Please refer to the terms & conditions on our website for more details: 活動詳情及條款請參閱我們網站。

Toys"R"Us Macau 100% Free Shopping Day promotion Terms and Conditions:

1. The promotion will commence at our NOVA Mall, Macau Tower & Ginza stores on the 30th Sept 2020 and end on the 1st Nov 2020, both dates inclusive.
2. All cash refunds must be collected within seven days of the official announcement on Toys"R"Us website (<http://www.toysrusmacau.com>), Facebook page and in-store poster on 6th Nov 2020.
3. Customers must go back to the Toys"R"Us store where the original purchase was made to claim their cash refund.
4. All cash and credit card purchases made within the above period in any of our Toys"R"Us stores are eligible. Purchases made with coupons, fucard membership points and other redemption methods will not qualify for this event. Credit purchases where payment has not been made prior to the ending time will also not be eligible.
5. Only the net amount on the receipt will be refunded.
6. In the event of a part cash/credit card payment and part payment through redemption methods (such as coupons or ICBC points redemptions, etc.) on a receipt only the cash component will be refunded.
7. If items are returned for a refund then only the non refunded portion of the receipt will be accepted for this cash refund event.
8. If any exchanges of goods were made, the final net price of the purchase after the exchanges will be deemed as the final amount to be refunded.
9. The original receipt must be presented and handed in to qualify for a refund. Photocopies, photos or other reproduced form of the receipt will not be accepted for a refund. All other forms of proof of purchases will not be accepted for the cash refund. Receipts that are found to be defaced or altered will be rejected.
10. Customers qualifying for a cash refund must provide name, identity card number, phone number and email address for our records.
11. Customers must also sign for the cash refund as proof of receipt of the cash and to surrender the receipt to our store.
12. Toys"R"Us Macau reserves the right to have the final decision on the eligibility of a claim for cash refund under this event.
13. Winners agree to abide by the terms and conditions listed by Toys"R"Us Macau.
14. Staff, family members and relatives under Toys"R"Us Macau, Toy Matters Company Limited will not be eligible for to participate in this Free Shopping Day promotion.
15. The actual date of "Free Shopping Day" will be selected by a Toys"R"Us Macau management committee.

玩具「反」斗城「100%免費購物日」- 條款及細則

1. 推廣期由2020年9月30日至2020年11月1日，包括首尾兩日。
2. 推廣活動結果，將於2020年11月6日刊登於玩具「反」斗城網頁(<http://www.toysrusmacau.com>)、Facebook (面書)及店內海報，所有現金回贈必須於正式公佈結果的七天內，到指定門市親自領取，逾時恕不受理。
3. 所有得獎者須於指定時間內親身到原先購貨的店舖領獎。
4. 顧客於推廣期內，凡購物並用現金或信用卡結帳(購物淨金額)即可參加活動。貨品換購、購買澳門玩具「反」斗城禮券，使用澳門玩具「反」斗城禮券或fucard會員積分結帳，公司客戶銷售，或信用咭持有人以積分換貨，均不計算為購物金額。參加者以先繳付訂金方式購買之貨品，必須全數付清餘款後，方可參加是次推廣活動。
5. 現金回贈為發票上的購物的淨金額。
6. 現金回贈將會扣除發票上的所有折扣、優惠(包括使用澳門玩具「反」斗城禮券，中國工商信用卡折扣優惠，公司聯營折扣咭，會員聯營折扣咭)的產品金額後的最終付款淨金額計算。
7. 現金回贈將會扣除發票上的所有退貨/缺貨的產品金額後的最終付款淨金額計算。
8. 如有任何換貨，現金回贈以換貨後的淨金額計算。
9. 有效機印正本發票為澳門玩具「反」斗城的機印正本發票。本活動恕不接受複製機印發票、優惠券、信用卡客戶存根、過期機印發票、送貨單單據、重印發票、不完整、影印、損毀、修改或塗污，均作廢論。參加者須保留機印正本發票以作領獎之用。否則澳門玩具「反」斗城有權取消其得獎資格。
10. 得獎者必須提供全名、身份證號碼、電話號碼及電郵地址以作澳門玩具「反」斗城存檔之用。
11. 得獎者需簽名確認已收受有關的現金回贈，並交回有關機印正本發票。
12. 如有任何爭議，澳門玩具「反」斗城保留最終決定權。
13. 得獎者須同意遵守澳門玩具「反」斗城所列有關之各項條款及細則。
14. 澳門玩具「反」斗城，玩具東西有限公司，特約租戶之員工及其家屬均不得參加是次活動，以示公允。
15. 澳門玩具「反」斗城管理委員會選取優惠期內其中一天為玩具「反」斗城「100%免費購物日」，不得異議。

*購物淨金額計算方法為銷售金額扣除禮券面值(如使用禮券)，任何折扣或退貨金額。